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Ο φαρδύς δρόμος οδηγεί τους ανθρώπους στην 
κόλαση (Γέροντας Εφραίμ Φιλοθεΐτης)
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Γέρ. Εφραίμ Φιλοθεΐτης-Αριζονίτης

Οι εντολές του Θεού δεν είναι βαριές, είναι πολύ ελαφριές, ανακουφίζουν, 
δροσίζουν και δημιουργούν και φτιάχνουν μακαριότητα στην ψυχή του ανθρώπου. 
Γι’ αυτό ο Χριστός μας δεν ζήτησε πολλά πράγματα. Και στη Δευτέρα Παρουσία 
δεν θα πει «γιατί δεν ασκητεύσατε…». (περισσότερα…)
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